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Te słowa Janusza Korczaka
są dla mnie drogowskazem.

Ile lat pracuje Pani w
naszej szkole?
- 7 lat, jednak miałam 2 lata
przerwy.
Które klasy lubi Pani
najbardziej uczyć?
- Najbardziej lubię uczyć
swoje klasy, ale lubię też
chodzić na zastępstwa do
moich byłych klas i
sprawdzać jak się sprawują.

Wywiad z wychowawczynią klasy 1A 
panią Gabrielą Fejkiel

Super nauczycielka

Dobry wychowawca, który nie wtłacza, 
a wyzwala, nie ciągnie, a wznosi.  

Tak, mam jeszcze inne
zainteresowania, czysto
naukowe. Interesuje mnie
na przykład rola środowiska
rodzinnego w wychowaniu
dziecka oraz wpływ
instytucji na jego
wychowanie.
Przeprowadziłam szereg
ankiet on line na ten temat i
jestem w trakcie ich analizy.
Nasze społeczeństwo i
 rodziny ulegają zmianie,

a stare wyobrażenia
przestały być aktualne. Z
moich badań wyłania się
ciekawy i  nowy obraz
rodziny. Mam nadzieję.
Piszę pracę naukową na ten
temat, jestem autorką
programu dla rodziców
"Świadomy rodzic". Mam
nadzieję, że on niedługo
wejdzie w życie na terenie
Krakowa.

- Czy umie Pani grać na jakimś instrumencie?
- Tak, na studiach grałam na perkusji, ale umiem też grać na
na pianinie.
Gdzie najchętniej Pani wyjeżdża?
- Na wieś.
Co sądzi Pani o naszej gazetce?
- Genialne! Popieram!
Co lubi Pani robić w wolnym czasie?
-LUBIĘ spędzać czas aktywnie: jeździć na rowerze, pływać
na basenie, chodzić po górach. Ostatnio zapisałam się na
kurs samoobrony dla kobiet.
Czym jeszcze się pani interesuje?

Pani Gabriela Fejkiel
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6c i 6a na "zielonej szkole"

Spacer po Brzegach i Bukowinie był tylko
rozgrzewką. Kolejnego dnia już wędrówka po
Dolinie Chochołowskiej ze
wspaniałym przewodnikiem - Panem Jackiem.
We wtorek mieliśmy też czas na zabawy na
świeżym powietrzu. Mimo trudnych warunków
udało się zorganizować czteroosobowy trening
siatkówki... w środę pojechaliśmy do Zakopanego,
gdzie nawiedziliśmy Sanktuarium Jana Pawła II
na Krzeptówkach. Wjechaliśmy też kolejką na
Gubałówkę, jednak mgła utrudniła nam
obserwowanie widoków. 

Później poszliśmy do
bacy Janiny, która
wyrabia oscypki w
prawdziwej kurnej
chacie! Jej córka Ania
opowiedziała nam jak
się wyrabia te kozie
sery. Wieczorem
piekliśmy kiełbaski
przy ognisku.
Czwartek - wycieczka
na Rusinową Polanę.
Pan Jacek opowiadał
równie ciekawie jak we
wtorek. Nawiedziliśmy

Sanktuarium Matki
Boskiej Królowej Tatr,
Pan Jacek pokazał
nam tablicę
pamiątkowe
poświęcone zmarłym
ludziom gór. Było tam
wielu jego przyjaciół..."
Wszyscy byli
zadowoleni,że
zdecydowali się
pojechać na zieloną
szkołę.

ZAGADKA
MATEMATYCZNA

Andrzej wysiadając z
autobusu, nie dotykał
drzwi, mimo że
pozostali wysiadający
pasażerowie musieli
ich dotknąć przy
wysiadaniu.

Siatkarska reprezentacja naszej szkoły zajmuje III miejsce w
Krakowskiej Olimpiadzie Młodzieży 

27 III siatkarska
drużyna chłopców
awansowała do
Turnieju Finałowego
(10 drużyn)
Krakowskiej
Olimpiady
Młodzieży. I skład:
Kubasiewicz,
Lorenc,
Nowakowski, 
Skoczypiec; II: 
Trenzinger, 
Janecki, Barczuk, S
Filipiec, Fiema.
Potrzebowała do
tego 3 meczy.

Szła jak burza
gromiąc wszystkich
rywali 2-0.
8 IV drużyna ta
przystąpiła do
rywalizacji w
„dziesiątce”, z jedną
tylko zmianą
personalną (.
Bińczycki za
Filipca).Trener
Dziedzic
namówiona przez
kapitana swej
drużyny zastosował
a „podstęp” - w I
secie grał skład

słabszy, w drugim
lepszy (odwrotnie
niż w
kwalifikacjach). W I
meczu nasi
reprezentanci
zmierzyli się z
mistrzami Polski
(SP 155). Skład
słabszy swego seta
przegrał 2-15. W II
secie Lorenc &
Spaółka wygrali 15-
12, doprowadzając
do tie-breaka, w
którym polegli 4-15.
W meczu z

SP 162 pewnie
tryumfowała 2-0. III
mecz, z SP 160
okazał się bardzo
zacięty, lecz
zwycięski 2-0 (dwa
razy 15-13). W
meczu z SP 91
zwyciężyliśmy 2-0,
mimo że w I secie
przegrywaliśmy 4-7
a w drugim 12-14.
Awansowaliśmy do
czwórki!
13.4 finałowa
czwórka!
Nowakowski

i Bińczycki zamienili
się składami. W
meczu ze Spartą
przegraliśmy mimo
walki. Potem mecz
z Krakusem: 2-0.
Mamy brąz!

12 IV odbył się turniej Małej Ligi Radwan Sport. M. Kubasiewicz (kapitan) i M.
Lorenc zajęli na nim I miejsce, wygrywając wszystkie 7 meczy. M.
Bińczycki (kapitan) i A. Skoczypiec zajęli V pozycję, mimo że wygrali z III, II,
IV zespołem turnieju. -Ten system jest absurdalny, mówimy to od 2 lat-
twierdzą zawodnicy. Przyznanych zostało 6 wyróżnień indywidualnych. Z
naszej szkoły dostał tylko Lorenc. 7 VI odbył się finałowy turniej MLRS. M.
Lorenc, M. Kubasiewicz, A. Skoczypiec zajęli w nim I miejsce. Decydujący
mecz przeciwko podopiecznym trenera Marceligo był bardzo nerwowy.
Przegrywaliśmy 1-5 (grało się na czas). Koniec czasu, 8-8, decydująca
akcja, powtórka i wygrywamy. Najbardziej wartościowym zawodnikiem
został M. Lorenc.

Na początku maja klasy 6a i 6c. Pojechały na zieloną szkołę do Bukowiny
Tatrzańskiej. ""GOW Stasinda" zapewnił nam świetne warunki, szczególnie
jedzenie. Nie obyło się bez wielu wycieczek. 

Ilu pasażerów
wysiadło ?

Jako który wysiadł
Andrzej ?

Odpowiedzi proszę
kierować do Mateusza
Kubasiewicza z kl. 6a

Pod Sanktuarium na Krzeptówkach

Kochana Bukowina

M. Rostek

M. Rostek
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Zakończenie
roku
szkolnego tuż
tuż :)

Koń Andaluzyjski

Piękne wykonanie
klas czwartych,
piątych i szóstych
sprawiło, że rodzice
płakali  ze szczęścia
na widok,

że ich dzieci się
rozwijają się i budują
nowe stopnie wiedzy
w różnych
dziedzinach.

Koń andaluzyjski – jedna z rasy koni
gorącokrwistych, a jednocześnie
jedna z najsławniejszych ras z 
Hiszpanii. Koń andaluzyjski pochodzi
z półwyspu Iberyjskiego i
rozpowszechnił się w całej Europie.

Jest to koń średniej
wielkości i często
pofalowanej grzywie i
włosach ogona. Szyja
jest zwykle dość
gruba, ładnie
łukowato wygięta.
Koń ma głowę z
szerokim czołem i
dużymi oczyma.
Klatka piersiowa jest
szeroka i głęboka,
tułów owalny, grzbiet
zwarty. Koń posiada
dobrą prezencję i taką
samą akcję, w której
zawiera ruch z
wysokim unoszeniem
kończyn, używany
podczas

parad. Wzrost waha
się od 150 do 160 cm. 
Jest to koń spokojny i
cierpliwy, łagodny i
inteligentny o
wyrównanym
temperamencie,
bardzo mocno
przywiązujący się do
człowieka, doskonały
do jazdy w siodle.

   Wspaniały występ na  
           Dzień Rodziny!

Martina Stoessel
kontynuuje trasę
koncertową po Polsce,
zdobywając serca
fanów i bijąc kolejne
rekordy popularności!
W związku z
ogromnym sukcesem 
spektaklu odbędą się
kolejne koncerty.

Gwiazda serialu
„Violetta” wystąpi 26
sierpnia 2015 r. o godz.
19:00 w Tauron Arenie
w Krakowie. Bilety
oficjalnie trafiły do
sprzedaży 1 kwietnia
2015 r.stronach
eventim.pl oraz
livenation.pl.

Najtańsze dostępne
bilety będą w cenie 129
zł.„Violetta” ma ponad
350 mln odsłon na
portalu YouTube i tym
przebija Justina
Biebera .Najbliższy
koncert odbędzie się  w
Warszawie i w 
Krakowie.
     Ewa Mularczyk

28.05.2015roku odbyły
się występy z okazji
Dnia Rodziny. Przybyło
dużo gości, a naszych
"aktorów" zżerała
straszna trema. 
Prowadzące
przedstawienie klasy
6a oraz 6c poetyckim
gestem zapowiadały
ekscytujące pokazy
kolejnych grup,
zarówno muzyczne,
jaki i artystyczne.
Piękne wiersze
przygotowane przez
uczniów i nauczycieli
tylko podkreślały

miłość do rodziców
jakiej się nie da opisać.
Klasy szóste starały
się jak tylko mogły i
włożyły w to cały swój
wysiłek, aby ten ostatni
dla nich taki występ w
tej szkole był
wyjątkowy zarówno dla
nauczycieli, rodziców,
ale i także ich samych.
Uczniowie i rodzice
podziwiali  nasze
talenty. Mojej mamie,
aż łzy pojawiły się w
oczach, a wspierający
mnie tata był bardzo
zadowolony.

plakat 'Violetta LIVE"

II semestr już za
Nami. Teraz czekamy
na wspaniałe
wakacje. Bardzo
upragnione i zresztą
zasłużone.
Po całorocznej
długiej i
wycieńczającej pracy,
zarówno wspaniałych
uczniów jak i
kochanych
nauczycieli przyjdzie
czas odpoczynku. Za
dwa miesiące znów
powrócimy do szkoły
z nową energią,
jednak nie wszyscy.

Odchodzą od nas
obecne szóste klasy.
W nadchodzący
czwartek oficjalnie
pożegnamy się z
nimi. Za rok zupełnie
zmieni się skład
naszej szkolnej
redakcji. Ciekawe
czym będą się
interesowali nasi
nowi redaktorzy. Już
teraz zapraszamy do
kółka
dziennikarskiego 
w przyszłym roku
szkolnym.

krakow.pl


